
PROTOKÓŁ NR VII/2007 

 z VII wyjazdowej  sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła  się   

w  dnia 30 maja 2007 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 10
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji był 14 radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek   - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak   - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk  - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

9. Paweł Pakuła   - Członek Komisji Rewizyjnej 

10. Bożena Przybyła   - Przewodniczący Komisji OZKiS 

11.  Barbara Puczkowska  - Członek Komisji Rewizyjnej 

12.  Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

13.  Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

     14. Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie VII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu VI sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2007 rok. 

6. Wizja w terenie:  

a) Miejsce lokalizacji terenu pod oczyszczalnię ścieków. 

b) Analiza terenowa zasadności planowanych inwestycji drogowych na terenie 

Gminy Wierzchlas. 

7. Interpelacje, wolne wnioski, i zapytania. 

     8. Zakończenie obrad VII sesji Rady Gminy Wierzchlas 
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Przebieg obrad sesji. 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie VII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, gości oraz pracowników 

Urzędu Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym, może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy. 

Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek obrad, 

w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego porządku. 

Nie było uwag, w związku z tym porządek obrad został poddany pod głosowanie                 

i przyjęty jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 3  
 

Przyjęcie protokołu VI sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi 

do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.                      

W głosowaniu uczestniczyło 45 radnych. 

 

Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od dnia 26 

kwietnia 2007r. do 30 maja  2007r., które stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one przyjęte 

do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 5  

Wizja w terenie: 

 

a) Miejsce lokalizacji terenu pod oczyszczalnie ścieków  

b) Analiza terenowa zasadności planowanych inwestycji drogowych na terenie 

Gminy Wierzchlas. 

 

Radni z Gminy Wierzchlas udali się w teren w celu zapoznania się z miejscem 

lokalizacji   oczyszczalni ścieków. 
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Punkt 6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

Alkoholowych na 2007 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk                               

i poinformował, że zachodzi konieczność wprowadzenia zamian do uchwał  Nr 

VI/29/2007 Rady Gminy Wierzchlas z dnia 26 kwietnia 2007r., zgodnie z tą uchwałą 

zrealizowana została inwestycja zakup kosiarki w kwocie 10.000 zł,  natomiast 

wykonanie ławek dla kibiców przy boisku w Łaszewie w kwocie 4.000zł nie było 

traktowane jako inwestycja tylko bieżące zadanie i takiego dokonać zapisu.  

Następnie Sekretarz Gminy przeczytał projekt uchwały Nr VI/30/2007 w danej 

sprawie.  

Uchwała została przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2007 rok 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Wójt Gminy i poinformował, że zachodzi 

konieczność przesunięcia środków w dziale Wodociągi tz. z paragrafu bieżącego 

utrzymania wodociągów przenosi się środki na inwestycje wodociągowe we wsi 

Kamion. Jest to kwota 6.000 zł. a długość  150 metrów, a gdy pojawi się pozwolenie 

na budowę  to inwestycja ta zostanie wykonana systemem gospodarczym – w jak 

najtańszy sposób tj. konserwatorzy  i pracownicy urzędu Gminy. 

Powiedział, że temat ten  był bardzo dokładnie omawiany na posiedzeniach komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy  Artur Piosczek  poddał pod głosowanie przedstawiony 

przez Wójta wniosek dotyczący przesunięć środków finansowych w dziale 

Wodociągi Rada  Gminy jednogłośnie udzieliła  Wójtowi prolongaty na wykonanie  

w/w zadania. 

     Za przyjęciem wniosku było 14 radnych. W głosowaniu uczestniczyło 14    

     radnych jeden radny był nieobecny.  

     Następnie projekt uchwały Nr  VII/32/2007 Rady Gminy Wierzchlas z dnia                

     30 maja 2007 roku poddany został pod głosowanie i przyjęty jednomyślnie.  

 

Punkt 7 

 

Interpelacje, wolne wnioski, i zapytania. 

 

1) Rozpatrzenie wniosku Pana Pawła Barańskiego . wprowadzenia do tematu dokonał 

Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk i poinformował, że stan zdrowia  Pana Barańskiego 

jest poważny zapisany jest na endoprotezę. Dlatego należy skierować na badania do 
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lekarza orzecznika w szpitalu MSWiA w  Łodzi i on określi stan jego uszczerbku na 

zdrowiu (procent). 

Lekarz orzecznik w PZU określił na 9 procent. Jeśli tak samo określiłby lekarz orzecznik 

w Łodzi to należałoby zabezpieczyć na wypłatę odszkodowania kwotę około 5.000 zł . 

W związku z tym należy skierować na badania do Łodzi . Gmina będzie musiała również 

pokryć koszty tego badania. 

Po rozmowie z Panem Barańskim jest on skłonny poczekać do momentu 

wygospodarowania środków finansowych w budżecie gminy. 

 

Rada Gminy Wierzchlas wyraziła  akceptację i przychylność do ponownego rozpatrzenia 

wniosku Pana Barańskiego. 

 

2) Wójt poinformował, Radę Gminy, że Ksiądz Proboszcz z Parafii Mierzyce złożył 

ofertę przekazania Gminie darowizną dwóch parkingów tj. pierwszy poprzez cofnięcie 

się 6 metrów z płotem wokół plebanii i wykonanie parkingu dla szeregu samochodów  a 

drugi parking  to przekazanie terenu pomiędzy Ośrodkiem Zdrowia, ogrodzeniem 

plebanii, budynkiem LZS-U dzierżawionym od Księdza, a drogą powiatową ( jest to 

stary istniejący parking). 

Z tego względu  Wójt zwrócił się do Rady Gminy o wyrażenie opinii w tym temacie 

żeby mógł zwrócić się  do Księdza Kanclerza w Kurii  w Częstochowie z wnioskiem 

zaopiniowanym przez Księdza Proboszcza oraz przez Radę Parafialną  o przejęcie tego 

terenu drogą darowizny. Gmina musiałaby pokryć koszty notarialne. 

 

Rada Gminy Wierzchlas zaakceptowała przedstawioną  przez Wójta propozycję.  

 

3) Wójt poinformował radnych , że w miejscowości Broników jest możliwość  

wykonania całej długości drogi  tj. zamiast wykonać połowę drogi asfaltowej  można 

wykonać całość jej długość tj. 900 metrów. Środki na to zadanie nie będą tak duże żeby 

nie można ich było wygospodarować, gdyż powstały oszczędności po 

przeprowadzonych przetargach  na innych inwestycjach  drogowych dlatego zwrócił się 

do Rady aby wyraziła akceptację , gdyż nie warto tego zadania dzielić. 

Rada Gminy Wierzchlas  zaakceptowała  przedstawioną przez Wójta propozycję  

dotyczącą wykonania całego odcinka drogi w Bronikowie. . 

 

Poinformował, że na drogę rolniczą w Mierzycach Gmina otrzymała  dotacja w 

wysokości 35.000 zł, będzie podpisana promesa i ogłoszony będzie przetarg. Następny 

po  Mierzycach będzie składany wniosek na drogę rolniczą w Wierzchlesie. 

 

4) Wójt powiedział, że Zarząd Dróg Wojewódzkich  przekazała dużą ilość materiału na 

wykonanie chodnika w Krzeszowie od drogi w Toporowie  aż do mostu jest to 1.400 

metrów kostki , która przywieziona jest do Krzeczowa oraz 700 metrów krawężnika i 
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600 metrów obrzeży i należy natychmiast przystąpić do wykonania. Brakująca kwota to 

30.000 zł W  związku z tym zwrócił się do Rady o zatwierdzenie realizacji  tego zadania.  

 

Rada Gminy zaakceptowała przedstawioną przez Wójta propozycję. 

 

5) Skrzyżowanie  Łaszew – Bieniec – wójt powiedział, że autobusy jeżdżą na   Bieniec. 

Wiatę  przystankową można postawić naprzeciw Pani Zajączkowskiej.        W związku z 

tym zwrócił się do radnych aby wyrazili zgodę na rozbiórkę tej starej wiaty na pętli. 

Wówczas skończą się problemy z Panem Gagatkiem gdyż ciągle chcieli ulgi od gminy.  

Rada Gminy wyraziła zgodę na rozbiórkę starej wiaty przystankowej natomiast nad 

lokalizację nowej zostanie przeprowadzona konsultacja.  

 

6) Radna Bożena Przybyła – zgłosiła wniosek o usunięcie krzewów przy drodze 

wojewódzkiej Krzeczów – Kraszkowice 

 

Wójt wyjaśnił, że sprawa ta cały czas naświetlana jest Panu Dyrektorowi 

Soszkowskiemu  ale w związku z ponownym wnioskiem radnej  wysłane będzie  pismo 

ponowne do Rejonu Dróg Wojewódzkich. 

 

Wice-przewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski zaprosił w imieniu Pani Dyrektor 

Haliny Głuszek   oraz w imieniu rodziców i dzieci na festyn w Szkole Podstawowej w 

Wierzchlesie, który odbędzie się że w dniu 3 czerwca  2007 roku, o godzinie 14.00. 

Festyn organizowany jest na rzecz Szkoły. 

 

Również Radny Marcin Kowalczyk zaprosił radnych  na organizowany w dniu 17 

czerwca 2007 roku puchar Wójta Gminy, Przewodniczącego Rady Gminy oraz Radnych 

Gminy Wierzchlas w piłce nożnej. Rozpoczęcie imprezy o godzinie 14.00  występami 

dzieci ze Szkoły Podstawowej w Łaszewie, a następnie rozpoczną się rozgrywki 

piłkarskie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek złożył na ręce Radnych oraz pracowników 

Urzędu serdeczne życzenia pomyślności, zadowolenia z pełnionej funkcji oraz 

podejmowania słusznych decyzji gospodarczych dla Gminy. z okazji dnia samorządowa, 

który odbył się 27 maja 2007r.  

 

 

Punkt 8 

 

Zakończenie obrad VI sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął VII sesję Rady Gminy Wierzchlas. 
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